
Опструкционизам  РС  мора
престати

Први замјеник високог представника, Ларри Батлер, сутра ће
посјетити Бањалуку. Он ће се ујутро састати са премијером РС
Пером Букејловићем. Као што вам је познато, главни ревизор РС
објавио је извјештаје у току ове године у којима се откривају
огромни губици прихода у Електропривреди РС и Српским шумама.
Ови губици узроковани су немаром и малверзацијама. Влада РС је
добила задатак да уреди ситуацију и отпусти руководиоце који
су  криви  за  то.  У  већини  случајева  она  то  није  урадила.
Амбасадор Батлер ће питати господина Букејловића да објасни
зашто.

Ревизија је јавни сервис. Њен циљ је да утврди недостатке у
јавним предузећима и да преопручи начине њиховог рјешавања.
Међутим, до сада ревизија није открила недостатке него велику
крађу и невјероватно лошу управу. Грађани се пљачкају. Влада
РС мора да стави тачку на ову пљачку. Иначе ће грађани почети
да мисле да су и чланови владе укључени у то.

На  дневном  реду  за  сутрашње  разговоре  ће  такође  бити
немогућност Владе РС да спроведе реформе, које ће, по општем
мишљењу,  имати  директан  и  позитиван  утицај  на  животни
стандард. У овај списак спада Закон о облигацијама БиХ, којим
ће се модернизовати пословно окружење и привући инвестиције за
отварање нових радних мјеста, пренос одговорности за надзор
над банкама на институцију на државном нивоу у циљу ефикасније
заштите малих штедиша, доношење закона о лијековима БиХ којим
ће се обезбиједити сигурност лијекова који се продају у БиХ и
подршка издавању државних обвезница за измирење јавног дуга
према грађанима. Ово свакако није коначан списак.

Ово су све кораци који су предузети да би БиХ могла да иде
напријед у процес стабилизације и придруживања. Али оно што је

https://www.ohr.int/%d0%be%d0%bf%d1%81%d1%82%d1%80%d1%83%d0%ba%d1%86%d0%b8%d0%be%d0%bd%d0%b8%d0%b7%d0%b0%d0%bc-%d1%80%d1%81-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%82%d0%b8/
https://www.ohr.int/%d0%be%d0%bf%d1%81%d1%82%d1%80%d1%83%d0%ba%d1%86%d0%b8%d0%be%d0%bd%d0%b8%d0%b7%d0%b0%d0%bc-%d1%80%d1%81-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%82%d0%b8/


исто тако важно јесте да су то и активности које морају да се
спроведу у интересу грађана. Сваки дан кашњења је дан у којем
грађанину није пружена адекватна услуга.

На  крају  овога  састанка  ће  бити  уприличено  обраћање
новинарима. Касније у току дана ћемо издати обавјештење за
медије са више детаља.

 


